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Leterme steekt kippenslachterij hart onder de
riem
nieuws

Minister-president Yves Leterme (CD&V) bracht een bezoek aan kippenslachterij Van-O-
Bel en kreeg er te horen dat het bedrijf zich langzaam maar zeker uit de crisis, ontstaan
sinds de vogelgriep, aan het werken is. Van-O-Bel is vooral een exportbedrijf dat een 120-
tal mensen werk verschaft. Leterme zei er dat de Vlaamse regering volop bezig is met een
campagne om de consumptie van kip bij de bevolking te promoten en weer aan te
zwengelen.
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Minister-president Yves Leterme (CD&V) bracht een bezoek aan kippenslachterij Van-O-Bel en
kreeg er te horen dat het bedrijf zich langzaam maar zeker uit de crisis, ontstaan sinds de vogelgriep,
aan het werken is. Leterme zei er dat de Vlaamse regering volop bezig is met een campagne om de
consumptie van kip bij de bevolking te promoten en weer aan te zwengelen.
Minister Leterme en de burgemeester van Waregem, Yolande Dhondt, kregen na een kort onderhoud
met de bedrijfsleiding een rondleiding langs de slachtlijnen en de opslagplaats vol afgewerkte
producten. Met een productiecapaciteit van 150.000 geslachte kippen per dag is Van-O-Bel één van
de grootste van het land. Bedrijfsleider Frans Vanden Steen kreeg de voorbije zeven jaar af te
rekenen met vogelpest, de dioxinecrisis en sinds oktober vorig jaar met de vogelgriep.
"Vlaanderen wil het geloof in gezond kippenvlees herstellen en werkt momenteel aan een
sensibiliseringscampagne", lichtte Leterme toe. "Kippenvlees is licht en gezond voedsel, dat vormt
het hoofdthema van onze actie. Ook belangrijk is dat er in de sector toch zo'n 3.000 mensen
tewerkgesteld zijn. Daarnaast zijn er nog veel meer jobs bij alle toeleveranciers aan de
kippenslachterijen. Daar kunnen wij niet naast kijken. Onze campagne moet niet alleen het behoud
van die jobs belichten, maar uiteraard de zin tot aankoop van kippenvlees door de consument weer
aanzwengelen".
Van-O-Bel is vooral een exportbedrijf dat een 120-tal mensen werk verschaft. Ruim 75 procent van
de productie is voor de buitenlandse markt bestemd. "Als wij het over de export hebben, zijn we
zeker één van de grootste. Nadeel is dat landen bij een crisis meteen een embargo instellen.
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Daardoor hebben wij de jongste zes maanden voor dertig procent minder verkocht. De situatie is wel
aan het verbeteren", aldus de bedrijfsleiders.
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